
Beriz Belkić 

Pitanje postavljeno predsjedatelju Vijeća ministara BiH: „Namjerava li Vijeće ministara BiH 

i u 2013. godini raditi bez programa rada?“ 
 


